
Saksprotokoll i yrkesopplæringsnemnda -  16.11.2021 
 
Sonja Øvre-Flo stilte spørsmål om ho var inhabil då ho er saksordførar i saka. Øvre-Flo gjekk frå 
under vurderinga av spørsmålet om ho var inhabil. Yrkesopplæringsnemnda vedtok samrøystes at 
at Øvre-Flo var habil eter forvaltningslova § 6. 
 
Øvre-Flo tiltredde møtet. 
 
Avrøysting 
 
Innstillinga vart samrøystes vedteke. 
 
Tilråding frå yrkesopplæringsnemnda 
 
1. Avdelingsdirektøren følger opp resultata i utdanningsprogrammet restaurant- og matfag med 
mål om at fleire fullfører med fag-/sveinebrev. 
 
2. Bransjen har eit overordna ansvar for eiga rekruttering. 
 
3. Fylkeskommunen skal legge til rette for at tilboda i vidaregåande opplæring i så stor grad som 
mogeleg møter arbeidslivet sitt behov for kompetanse. 
 
4. Fylkeskommunen skal delta i samarbeid med grunnskular og arbeidslivet slik at kvalitet i 
rekrutteringsarbeidet kan gi fleire søkarar til restaurant- og matfag. 
 
 
 


